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1. El prec en este cas es del pleno de 

hui, voste parla de en el punt de 

medi ambient, en la llum, jo ho 

respecte, le he respetat sempre 

que voste a parlat de llum, de 

lluminositat de cualsevol cas, i jo 

crec que no tinc el mateix respecte 

de voste en este cas perque voste 

diu xirivotes i chistes, cuan el que li 

parla s’ha sentit eh la veritat es 

que poc respectat, perque asi son 

altres les que fan monolegs, 

gracies. 

 

 

1. Buenas, el passat ple preguntarem sobre lesions en el parc de la 

estació, no hem rebut resposta i volem saber si se sap algo ja o 

van a prende alguna medida, ja que sabent que este mes hi ha 

hagut una muñeca trenca val? Ixa sería la primera. 

2. La segon sería si, que volem saber que esta pasant o si esta 

pasant algo en el servei de jardins, de jardinería, ja que vegem 

no se, molts puestos del poble que esta votant per la cera altres 

que tapen senyals de trafic i ho voliem saber per si en hi ha 

algo. 

3. I bueno a fecha de hui, radio ribaroja seguix sense emitir 

programes locals, eh creguem que ha sigut una averia pero 

volem saber cual ha sigut el problema i la solución a ser posible. 

4. I la última, continuem rebent queixes sobre el mal 

funcionament del servei public, en este cas del estat de la 

majoria dels contenidors de basura, sabem que el ple del servei 

queda contemplat una renovació anual com la reposició dels 

contenedors trencats o en mal estat, aixi com la limpieza dels 

mateixos en estiu es quincenal i en hivern es mensual. Se esta 

duguent algún control, seguiment d’aquest servei? Cuants 

contenedors s’han reposat enguany aproximadament? I si s’ha 

plantejat pendre alguna medida extraordinaria per solucionar 

el problema. Gracies. 

5. Esta pregunta va en funció de la biblioteca i les hores d’estudi, 

que espere que ja estiga arreglat el caos de.. bueno ha hagut 

ahí.. hi ha dies que no se obrien, dies que si, horaris del mes de 

septembre que no sabiem cap a on pegar els estudiants de les 

nostres biblioteques i per si podem informar als veins del que 

ha pasat en el mes de septembre, i de com va a estar este 

servici a partir de ara, si va a ver algún parche mes o per lo 

menos que els estudiants ho tinguen clar. Gracies. 

6. Despres, em vist mobiliari urba, que interpretem que son 

parkimetros, tapats en cartó, perque estarán ficats fara un mes 

aproximadament o per lo menos durant este mes han estat 

ficats i no sabem si no están ficats en funcionament, com se va 

a regular, qui ho va controlar, a qui beneficia esta medida, i le 

instem al alcalde en este cas, que si voste no creu que el poble 

mereix una explicació. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

1. Esta concejala acudió a la 

presentación de los 

caminos escolares y se 

ofreció para si se 

necesitaban voluntarios 

para los caminos escolares 

podían contar conmigo, la 

contestación ha sido la 

ignorancia, creo que eso no 

está bien.  

 

 
 
 

1. Solo tengo una única pregunta en este pleno, ¿Cuándo se me 

van a contestar las preguntas del mes de julio que tengo sin 

contestar? Que ya os las reclamé en el mes de septiembre, y las 

que tengo del mes de septiembre también sin contestar, esa es 

mi única pregunta gracias. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 1.Bueno eh, nosaltres tambe teniem la pregunta de la radio al regidor 
del mitra de comunicació, creguem que se esta demorant en demasia y 
per la contestació que hi ha fet al partit popular, entenem que la peça 
que se ha estropeat tenia molt de temps i la pregunta sería, habieu fet 
algun tipo de previsió per a posibles emergencies de este tipo? 
 

2. Después, comentar també lo de la zona blaba, ens ha 
arribat preguntes dels veins de la zona, sobretot de la 
carretera Vilamarxant desde cronista cervero fins a luis 
sant angel, que s’han pintat totes les plaçes que hi havien, 
totes, no s’han dixat cap, com a zona blaba, i ens han 
preguntat que a que es debia esta decidió. 

3. La següent pregunta es per a la regidora de urbanisme, 
Teresa, sap que te tinc ahí donante canya en el tema en 
el despatxo municipal, creguem que es important per a la 
llabor que fem el grup de oposició, tindre un despatx aon 
pugam reunirnos en els veins i les veines i desenvolupar 
la nostra tasca de, com a regidors. I la pregunta sería com 
esta el tema i quina data creu que anem a disposar en 
esos despatxos, gracies. 

 
 
 
 
 
 
 
 

1. I el altre tema, es preg val? Que es 
demanar la millora del manteniment de 
jardinería, sobre tot en lo que son les 
alcorques, en les fonts, ja se que hi ha que 
ficar mes personal i mes diners pero jo ho 
demane perque la gent me ho demana i crec 
que es important, fins i tot fer cumplir la llei 
en cuant a que les voreres son per a caminar 
per als vianants i ara mateixa en molts 
puestos no se pot, no se pot caminar perque 
les voreres estan plenes de herba val? De 
manera que se fasa cumplir també la llei. 

1.Al voltant de lo mateix,m’agradaria preguntar, ja que estem parlant 
tambe, de que en realitat lo que volem es millorar la movilitat i 
accesibilitat al poble, quin percentage, o millor encara, cuantes places 
se van a fer en els aparcaments regulats, de motocicletes i bicicletes. 
Val, jo crec que es important saberho 
2. Per altra banda m’agradaria preguntar si en el tema este que habeu 
parlat ara dels itirenaris segurs s’ha cumplit la Noeg, perque diu 
clarament que no es pot inaugurar i presentat si s’ha cumplit la Noeg 
vale? En materia electoral. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
1.Si, me gustaría conocer el coste de la app Riba-roja info y el número 
de descargas que ha tenido desde su puesta en marcha, por otro lado 
en febrero de este año se aprobo en pleno una propuesta presentada 
por Podemos con un plan de ayudas que facilitara el acceso a la 
vivienda y el alquiler para jóvenes. Me gustaría saber si se esta 
trabajado en este plan o si se ha iniciado algo. 
2.Somos conocedores que por parte de este ayuntamiento se le ha 
solicitado a gas natural saber que deposito de gas propano de los que 
tienen instalados en el término municipal están activos. Me gustaría 
saber si han respondido y si así ha sido cuál ha sido la respuesta, y si 
no, que se va a hacer en esta cuestión, hasta cuando se va a esperar 
esa respuesta. 
3.Por otro lado, en 2017, se solicito a la Generalitat Valenciana que se 
aprobara la calificación como bien de relevancia local del acueducto 
romano de porxinos, me gustaría saber en que situación esta ese 
tramite. 
4.Y en el pleno de diciembre de 2017 este grupo político presento una 
propuesta por el establecimiento de indicadores medioambientales para 
medir la sostenibilidad en el municipio ya que Riba-roja se había 
incorporado a la xarxa de municipis valencians cap a la sostebinilitat. 
En que situación se encuentra este tramite? 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 

 


